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1. Pitanje postavljeno Vladi Unsko-sanskog kantona:  

„Je li Vlada analizirala pojavu izuzetno slabe naplate izrečenih novčanih kazni za 

prekršaje u području prometa, koja se kreće u omjeru ispod 40% u odnosu na izrečene 

kazne?“ 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH:  

„Kakve pravne posljedice po Federaciju BiH proizvodi presuda Europskog suda za 

ljudska prava u Strasbourgu u predmetu Ćerimović i Murtić protiv BiH? Ima li ta presuda 

refleksiju na vlasničku strukturu u poduzeću Agrokomerc d.d., Velika Kladuša, te jesu li 

točne neslužbene informacije po kojima Vlada FBiH rješenje problema u ovome 

predmetu vidi u pokretanju stečaja?“ 
 


